
 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

1(33) 

Sammanträdesdatum 

2023-02-07 
 

 

  
 

  

     

 

Plats och tid Rådhussalen Kulturhuset, tisdagen 7 februari 2023 kl 09:00-11:45 

Beslutande ledamöter 
 

Mikael Löthstam (S), Ordförande 
Annika Huber (S) 
Henrik Berglund Persson (S) 
Gerd Olsson (S) 
Per Svensson (S) 
Adam Rydstedt (M)  
Peter Lagerqvist (M) 
Peter Weider (M) 
Caroline Schmidt (C)  
Anton Stark (C) 
Jan-Erik Jonsson (C) 
Ulrica Högbergh (V) 
Peter Åkerström (KD) 
Peter Asp-Vilén (SD) 
Albin Yxell (SD) 

Ersättare 

 

Barry Gustafsson (S) 
Lena Hallqvist (S) 
Daniel Fors (S) 
Elisabet Svedman (S) 
Emelie Gustafsson (M) 
Margareta Stark (C) 
Bengt-Åke Nilsson (C) 
Olle Jonsson (V) 
Lars Österberg (KD) 
Stefan Nordin (SD) 
Therése Skog (SD) 

 

Övriga närvarande 

 
Kommunsekreterare Pia Embretsén, kommundirektör Bengt Friberg, kommunikatör 
Josefine Tegebro, praktikant Felicia Åhs, ekonomichef Kent Lundqvist § 2, 
personalchef Maria Larsson § 2, kostchef Katarina Niemi § 8, planeringschef Hans 
Gyllow § 15 

Justerare Ulrica Högbergh (V) 

Justeringens plats och 

tid Digital signering via mobilt bankid, tisdag 14 februari 2023 kl 09:00  
 

Underskrifter 

Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 1-19 
 Pia Embretsén  

Ordförande 
  

 Mikael Löthstam  

Justerare 
 
Ulrica Högbergh 

 

KS protokoll 2023-02-07
(Signerat, SHA-256 E1A1AFC00F682E9B57C8E25E004D672235D766E909DAD62429B658CC9731D1B2)

Sida 1 av 36



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

2(33) 

Sammanträdesdatum 

2023-02-07 
 

 

  
 

  

     

 

 

 
 Bevis/anslag 

Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag. 

Instans Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 2023-02-07 

Datum då anslaget 

publiceras 2023-02-14 

Datum då anslaget 

tas bort 2023-03-08 

Förvaringsplats för 

protokollet Kommunledningsstaben 
 

Underskrift 
  

 Pia Embretsén  

KS protokoll 2023-02-07
(Signerat, SHA-256 E1A1AFC00F682E9B57C8E25E004D672235D766E909DAD62429B658CC9731D1B2)

Sida 2 av 36



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

3(33) 

Sammanträdesdatum 

2023-02-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

Innehållsförteckning 

§ 1 Dnr 2022-000555 - 006 
Godkännande av dagordning .......................................................................... 5 

§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 
Uppföljning av kommunens och kommunstyrelsens ekonomi och 
personalsituation m.m. för 2023 ..................................................................... 6 

§ 3 Dnr 2022-000641 - 045 
Revidering upplåningsramar och kommunal borgen 2023 ......................... 7 

§ 4 Dnr 2022-000732 - 106 
Avtal för inköpssamverkan Inköp Mitt ......................................................... 9 

§ 5 Dnr 2023-000013 - 001 
Krigsorganisation och dess bemanning ....................................................... 10 

§ 6 Dnr 2022-000710 - 001 
Organisationsförändring - Flytt av Bromangymnasiets bibliotek från 
kultur- och fritidsnämnden till lärandenämnden ........................................ 12 

§ 7 Dnr 2022-000377 - 042 
Överföring av investeringsmedel för utökning av laddstolpar och 
parkeringsplatser .............................................................................................. 14 

§ 8 Dnr 2022-000306 - 009 
Nämndinitiativ - Situationen för livsmedelsproducenter i Hudiksvalls 
kommun............................................................................................................ 16 

§ 9 Dnr 2022-000743 - 105 
Fråga om fortsatt medlemskap i ECAD (European cities against drugs)
............................................................................................................................ 18 

§ 10 Dnr 2022-000737 - 003 
Revidering av reglementet för kommunstyrelsen och övriga nämnder .. 19 

§ 11 Dnr 2022-000721 - 353 
Utökat verksamhetsområde för kommunalt vatten och avlopp till västra 
delen av Mo ...................................................................................................... 21 

§ 12 Dnr 2023-000014 - 141 
Näringslivsbefrämjande åtgärder - Företagsdialog genom företagsbesök 
2023 ................................................................................................................... 23 

§ 13 Dnr 2022-000712 - 430 
Remiss  - Översyn av riksintresse naturvård Hudiksvallskusten och 
Enångersån ....................................................................................................... 24 

§ 14 Dnr 2021-000577 - 008 
Motion - Färdigställ konstverket "Hyllning till Håstabäcken".................. 25 

Yttrande med samlade ståndpunkter över lokaliseringsutredning, 
järnvägsplan Ostkustbanan Enånger-Idenor-Stegskogen ......................... 26 

KS protokoll 2023-02-07
(Signerat, SHA-256 E1A1AFC00F682E9B57C8E25E004D672235D766E909DAD62429B658CC9731D1B2)

Sida 3 av 36



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

4(33) 

Sammanträdesdatum 

2023-02-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 16 Dnr 2016-000147 - 000 
Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen och aktuell övrig 
information....................................................................................................... 29 

§ 17 Dnr 2022-000557 - 006 
Meddelanden till kommunstyrelsen .............................................................. 31 

§ 18 Dnr 2022-000556 - 006 
Delegationsbeslut kommunstyrelsen ............................................................ 32 

§ 19 Dnr 2023-000042 - 023 
Anställning av ny kommundirektör .............................................................. 33 

KS protokoll 2023-02-07
(Signerat, SHA-256 E1A1AFC00F682E9B57C8E25E004D672235D766E909DAD62429B658CC9731D1B2)

Sida 4 av 36



 

Kommunstyrelsen 

PROTOKOLL 
Sida 

5(33) 

Sammanträdesdatum 

2023-02-07 
 

 

  
 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 1 Dnr 2022-000555 - 006 

Godkännande av dagordning 

Kommunstyrelsen beslutar 

att Felicia Åhs får närvara som åhörare vid dagens sammanträde, samt 

att i övrigt godkänna dagordningen.   

Sammanfattning 

Sverigedemokraterna önskar att praktikanten Felicia Åhs får närvara vid 
kommunstyrelsens sammanträde som åhörare.  
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§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 

Uppföljning av kommunens och kommunstyrelsens 

ekonomi och personalsituation m.m. för 2023 

Kommunstyrelsen beslutar 

att godkänna redovisningen 

Sammanfattning 

Ekonomi 

Ekonomichef Kent Lundquist informerar att det preliminära resultatet för 2022 
ser bra ut, dock är siffrorna inte fullt fastställda än. Det slutgiltiga resultatet 
kommer att redovisas längre fram.   

Preliminärt utfall nämnder 

Utfall: -2 349,2 Mkr 

Budget: -2 358,4 Mkr 

Diff utfall: 9,2 Mkr 

Prognos nämnder 

Årsbudget: 2 358,4 Mkr 

Årsprognos: 2 398,4 Mkr 

Diff prognos -40,0 Mkr 

Summa prognos för helår 41,3 

Personal 

Personalchef Maria Larsson lämnar information om personalsituationen i 
kommunen.  

Redovisningen visar bland annat på att totalt antal frånvarodagar januari-
december är 55,15 jämfört med 56,48 år 2021, varav sjukfrånvaron 18,13 dagar 
jämfört med 16,92 år 2021.  

Total sjukfrånvaro januari-december är 8,6 % jämfört med 2021  7,6%.  

Antal timavlönade årsarbetare för perioden januari till och med december 2022 
var 259, 2021 var det 224.  

Planering inför sommaren 2023 pågår, det finns en stor oro inför bemanningen 
inom social- och omsorg.  
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§ 3 Dnr 2022-000641 - 045 

Revidering upplåningsramar och kommunal borgen 

2023 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att under 2023 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun inom en ram på 
totalt 169 mkr (varav den taxefinansierade verksamheten 49 mkr). Kommunens 
nyupplåning förorsakas av en hög årlig investeringstakt, 

att under 2023 medge omsättning av lån för Hudiksvalls kommun inom en ram 
av totalt 48,5 mkr. (Va/avfall), 

att för 2023, såsom för egen skuld ingå borgen för Glada Hudikhem AB 
(556507–8267) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 895,5 
mkr. jämte därpå löpande ränta och kostnader (Nyproduktion Forsa, stambyten 
samt diverse åtgärder), 

att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Fastighets AB Glysis  
(556197–3669) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 324,5 
mkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. (Forts. Kattvikskajen samt div i 
Guldsmeden), 

att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Forssågruppen AB (556241–
6494) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 33,7 mkr jämte 
därpå löpande ränta och kostnader, 

att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Glysisvallen AB (556315–
5125). låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 25,3 mkr , jämte 
därpå löpande ränta och kostnader samt 

att Hudiksvalls Kommun har en företagskredit hos Nordea på 200 mkr. Denna 
fördelas vidare till bolagen enligt följande: Glysisvallen AB 5 mkr, Fastighets 
ABGlysis 20 mkr, Forssågruppen AB 1 mkr, Hudiksvalls Näringslivs AB 1 mkr 
och Glada Hudik Hem AB 10 mkr 

Sammanfattning 

Enligt kommunfullmäktiges beslut 2006, § 75, om borgenspolicy fordras årsvis 
beslut om borgensnivåerna för varje kommunalt bolag. Vidare fordras ramar 
för kommunens egen nyupplåning och omsättning av lån. 

I december 2022 fattades ett beslut (KF 2022-12-19 §225) angående kommunal 
borgen 2023. Kommunen har nu fått synpunkter från Kommuninvest. De vill 
att beslutet ska vara utformat så att det framgår hur mycket kommunen totalt 
borgar för i respektive bolag. I förra beslutet framgår enbart summan för nya 
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borgensåtaganden. I detta beslut framgår det totala lånet som kommunen 
borgar för dvs årets nya borgensåtaganden plus befintliga borgensåtaganden.    

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 10 

Tjänsteutlåtande  

Kommunfullmäktige 2022-12-19 § 225 

 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 4 Dnr 2022-000732 - 106 

Avtal för inköpssamverkan Inköp Mitt 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta förslag på nytt samverkansavtal i Inköp Mitt, samt 

att årligen följa upp samverkansavtalet på kommunstyrelsens sammanträde i 
oktober.      

Sammanfattning 

Sedan 2020 samverkar kommunerna i Hälsingland i en inköpssamverkan, kallad 
Inköpssamverkan Mitt. 2021 blev även Älvkarleby kommun en del av 
samverkan i Inköpssamverkan Mitt och samverkansavtalet reviderades för att 
möjliggöra Älvkarlebys deltagande. Inköpssamverkan har nu pågått några år 
och mycket av praktiska rutiner och samarbetsformer har växt fram. Under 
detta år har det på uppdrag av kommuncheferna i Hälsingland arbetats med en 
översyn av det befintliga avtalet för att avtalet bättre ska vara anpassat efter det 
sätt som inköpssamverkan utformats. Ett område där det föreslås en förändring 
är i § 7 Organisering, där det tidigare fanns tre grupperingar, 
Kommunchefsgrupp, Styrgrupp och Inköpssamordnargrupp föreslås nu bli två 
grupperingar, Styrgrupp och Inköpschefsgrupp. § 5 Överenskommelse, för att 
underlätta hanteringen i de upphandlingar som kan resultera i väldigt många 
avtal möjliggörs med detta förslag att en av kommunerna i samverkan har rollen 
som inköpscentral. Detta arbetssätt gör att den administrativa hanteringen 
minskar avsevärt för de fåtal upphandlingar som kan bli aktuella, den part som 
agerar inköpscentral kan då teckna avtal i eget namn och övriga kommuner och 
bolag blir avropsberättigade. § 6 Parternas åtaganden, i uppstarten av 
inköpssamverkan tydliggjordes många åtaganden under denna paragraf, nu när 
inköpssamverkan fungerat några år behöver flera av dessa åtaganden inte vara 
med i avtalet.   

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 9 

Tjänsteutlåtande och Avtal 

Beslutet skickas till 

Inköp Mitt 

Kommunsekreteraren 
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§ 5 Dnr 2023-000013 - 001 

Krigsorganisation och dess bemanning 

Kommunstyrelsen beslutar 

att ge kommundirektören i uppdrag att utarbeta ett förslag till krigsorganisation 
och att fortsätta arbetet med säkerhetsklassning.   

Sammanfattning 

Hudiksvalls kommun behöver skapa en krigsorganisation som kan säkerställa 
att de samhällsviktiga verksamheterna i kommunen och kommunens 
geografiska område kan bedrivas under höjd beredskap. Under kommande år 
kommer därför ett projekt (se bilaga 1) att genomföras med målet att ha en 
krigsorganisation, och en plan för dess bemanning, färdig i februari 2024.  

En krigsorganisation är kommunens organisation vid höjd beredskap. 
Krigsorganisation innebär att samhällsviktiga verksamheter ställs om från 
fredstida inriktning, reglering och organisering till höjd beredskap och 
inriktning på uppgifter som har betydelse för totalförsvaret. Vid höjd beredskap 
ställs andra krav, bland annat träder vissa lagar i kraft, verksamheternas fokus 
skiftas och prioriteringar måste kunna göras. 

Det är den högsta politiska ledningen och tjänstemannaledningen som har 
ansvaret för att förbereda organisationen för höjd beredskap. Enligt 3 kapitlet 
1§ i LEH ska kommunen vidta de förberedelser som behövs för verksamheten 
under höjd beredskap. Kommunen ska därmed säkerställa att de kan bemanna 
samhällsviktig verksamhet d.v.s. att samhället även fungerar under höjd 
beredskap, att personal är tillgänglig och inte ianspråktagen inom annan 
organisation t.ex. Försvarsmakten. Även under höjd beredskap ansvarar 
kommunstyrelsen för kommunens verksamhet. Enligt 3 kapitlet 2 § i LEH 
ansvarar kommunstyrelsen för ledningen av den del av civila försvaret som 
kommunen ska bedriva.  

Kommunstyrelsen ska likaledes kunna samverka med externa samhällsviktiga 
aktörer under höjd beredskap Enligt 3 kapitlet i LEH 3 § har kommunstyrelsen 
ett geografiskt områdesansvar under höjd beredskap som innebär att 
kommunstyrelsen ska verka för att den verksamhet som bedrivs i kommunen 
av olika aktörer samordnas. 

Förslaget förutsätter att kommunstyrelsen beslutar att förbereda organisationen 
för höjd beredskap och ger mandat till kommundirektör för att utföra arbetet 
att skapa en krigsorganisation.  
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Beslutsgång 

Jan-Erik Jonsson (C), Peter Åkerström (KD), Peter Asp Vilén (SD), Annika 
Huber (S) och Adam Rydstedt (M) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 11 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören 
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§ 6 Dnr 2022-000710 - 001 

Organisationsförändring - Flytt av Bromangymnasiets 

bibliotek från kultur- och fritidsnämnden till 

lärandenämnden 

Kommunstyrelsen beslutar 

att organisatoriskt flytta Bromangymnasiets bibliotek till lärandenämnden, 

att överföra budgeten för Bromangymnasiets bibliotek från kultur- och 
fritidsnämnden till lärandenämnden, summa 970 000 kr, samt 

att göra tillägg till Hudiksvalls kommuns biblioteksplan enligt nämndernas 
förslag. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att tydliggöra ovanstående förändring i kommunens reglementen. 

Sammanfattning 

Lärandenämnden och kultur- och fritidsnämnden har föreslagit att 
Bromangymnasiets bibliotek organisatoriskt ska flytta från kultur- och 
fritidsnämnden till lärandenämnden för att skapa en tydligare organisatorisk 
tillhörighet och tydligare koppla biblioteket, med dess pedagogiska uppdrag, till 
skolan. 

Bromangymnasiets bibliotek skiljer sig från de övriga biblioteken i kultur och 
fritidsnämnden som är folkbibliotek respektive integrerade folk- och 
skolbibliotek. Bromanbiblioteket är placerat i skolan som inte är en offentlig 
miljö och målgruppen är endast de elever som studerar på gymnasiet och 
skolans lärare. Det har funnits tankar på att öppna Bromangymnasiets bibliotek 
för allmänheten och att, som på flera andra platser i kommunen, ha ett 
kombinerat folk- och skolbibliotek. I och med bibliotekets placering i skolan är 
detta inte möjligt.  

Nämnderna föreslår också att kommunens biblioteksplan kompletteras med 
följande tillägg; ”Bromangymnasiets bibliotek bemannas av utbildade 
bibliotekarier, en på heltid och en på halvtid som använder återstående 50% för 
att bemanna Läroverkets skolbibliotek. För kvaliténs skull är det viktigt att 
biblioteksverksamheten på Bromangymnasiet och Läroverket även 
fortsättningsvis bedrivs av utbildade bibliotekarier.   
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Samarbetet mellan Hudiksvalls bibliotek och skolan är viktigt, därför bjuds 
Bromangymnasiets bibliotekarier in till relevanta träffar på Hudiksvalls bibliotek 
och får på så sätt tillgång till kollegialt stöd och kollektiv 
bibliotekariekompetens.”  

Beslutsgång 

Adam Rydstedt (M) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till allmänna utskottets 
förslag med tillägget att kommunfullmäktige föreslås göra förändringen i 
reglementet.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 12 

Tjänsteutlåtande 

Lärandenämnden 2022-12-09 § 95 

Kultur- och fritidsnämnden 2022-11-23 § 86 

Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 

 

Beslutet skickas till 

Lärandenämnden 

Kultur- och fritidsnämnden 

Ekonomienheten 

Kommunfullmäktige 
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§ 7 Dnr 2022-000377 - 042 

Överföring av investeringsmedel för utökning av 

laddstolpar och parkeringsplatser 

Kommunstyrelsen beslutar 

att investeringsmedel på 2 miljoner kronor avsatta för publika laddstolpar förs 
över till tekniska nämnden med start 2023, samt 

att planer samt kostnader för detta redovisas löpande i tekniska nämnden till 
dess att projektet avslutas. 

Sammanfattning 

Tekniska nämndens yttrande 

I kommunens investeringsbudget finns medel avsatta för laddstolpar och 
parkeringsplatser. Tekniska förvaltningen planerar för hur en utbyggnad av 
laddplatser kan ske och i takt med att utbyggnaden verkställs behöver tekniska 
nämnden ha tillgång till medel för detta. Idag finns ingen detaljerad projektering 
gjord för detta och inga detaljerade kostnadsuppskattningar kan redovisas. 
Förslagsvis redovisas kostnader och uppdaterade planer löpande i tekniska 
nämnden. 

Idag finns en publik laddstolpe vid Brandgaraget och fyra nya platser blev klara 
under sommaren vid Guldsmeden i samarbete med Fastighets AB Glysis. I 
parkeringshuset som byggs på Kattvikskajen kommer att antal platser att vara 
tillgängliga för allmänheten och vid planeringen för en ombyggnad vid 
Resecentrum finns planer på att anlägga publika laddare. Tekniska förvaltningen 
planerar att placera laddare i Delsbo, Iggesund och Enånger. Tillgången på el 
och lämpliga platser är avgörande. Det kan också bli aktuellt med ett utökat 
samarbete med Fastighets AB Glysis i dessa frågor.   

Beslutsgång 

Anton Stark (C), Jan-Erik Jonsson (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till 
allmänna utskottets förslag. 

Albin Yxell (SD) yrkar avslag på samtliga attsatser med följande förklaring: 

"Att utveckla elnäts systemet genom att bygga fler laddstolpar i kommunal regi 
inom kommunens gränser är inte en del av kommunens verksamhet och ett 
slöseri av skattemedel."  

Ordföranden framställer proposition om bifall eller ej till allmänna utskottets 
förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta.  
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Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 §4 

Skrivelse tekniska förvaltningen 

Tekniska nämnden 2022-06-13 § 68 

Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 

 

Beslutet skickas till 

Tekniska nämnden 

Ekonomienheten 
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§ 8 Dnr 2022-000306 - 009 

Nämndinitiativ - Situationen för livsmedelsproducenter 

i Hudiksvalls kommun 

Kommunstyrelsen beslutar 

att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att, i riktlinjer för upphandling, 
föra in inriktningen att inköp så långt som möjligt ska ske lokalt, samt  

att avsluta detta ärende.  

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade 2022-12-06 att uppdra till 
kommunledningsförvaltningen att ta fram ett förslag, som är juridiskt hållbart, 
gällande skrivningen om intentionerna gällande att närodlat ska ha företrädare. 
Vid sammanträdet framkom att Jämtlandskommuner har en riktlinje om detta. 

Förvaltningens inköpsteam har haft kontakt med en strategisk upphandlare från 
Jämtlands gemensamma upphandlingskontor. (Om oss - 
Upphandlingskontoret). Tjänstepersonen berättar att det finns olika 
riktlinjer/policys/handlingsplaner i alla Jämtlands läns kommuner. Fick även ta 
del av Östersunds kommuns riktlinje Jämtland jobbar med DIS – för den stora 
grossistupphandlingen och mindre riktade upphandlingar mot SME (Small and 
Medium-sized Enterprise) för potatis. 

I Hudiksvall gör man den stora grossistupphandlingen som ett ramavtal och 
många olika områden upphandlas som SME upphandlingar Kommunen har ett 
flertal sådana avtal gällande potatis, kött och chark, vissa grönsaker, ostkaka, 
färskt bröd och mjölk. För närvarande köper kommunen potatis som är odlat i 
kommunen (men enheten köper även från grossist), morötter, vitkål, annat 
utifrån vad som man odlat och kunnat skördat (men nu har de slut på sitt lager 
så nu måste det köpas från annan grossist), kött och chark från Siljans chark 
(Dalarna) och de tar en del djur från Hälsingland, Delsbo chark, ekomjölk från 
Arla- Sundsvallsmejeri och de hämtar mjölk från bönder i kommunen och 
länet. Ostkaka (liten vara, men till äldreomsorgen). 

Bra att ta med sig i denna diskussion är att Inköpssamverkan MITT, och 
tidigare Inköp Gävleborg har kommit långt i att anpassa upphandlingar för 
ekologiskt och närodlat och vi har enligt inköpsteamets uppfattning kommit 
längre än Jämtlands läns kommuner. 

I Gävleborgs handlingsplan för Sveriges livsmedelsstrategi 2018–2030 som 
också Hudiksvalls kommunfullmäktige antog den 25 november 2019 även som 
kommunens.  En del av syftet är att öka den regionala och därmed den lokala 
livsmedelsproduktionen, en ökad hållbar produktion av livsmedel som är 
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positivt för länet. God och hälsosam mat, fler företag, nya jobb och ett rikt 
odlingslandskap är några av fördelarna och att lokalproducerad mat också ökar 
vår krisberedskap är viktigt.  

Kommunens kostchef uppfattning är att man i och med den regionala 
handlingsplanen också haft mer stöd från Länsstyrelsen till kommunerna 
(näringslivsbolag, upphandlare etc.) för att stötta ”när producenter” i 
upphandlingsförfaranden. För att mindre företag ska ha möjlighet att lämna 
anbud så kan man välja att leverera bara till en enhet hos kostenheten. 
(kostenheten har idag 37 tillagningskök). 

Kostchefen tycker att handlingsplanen som finns idag är väl genomarbetad där 
olika representanter från alla kommuner (tjänstepersoner och förtroendevalda 
från olika partier har varit delaktig i dialogmötena) och det känns bra om man 
har en handlingsplan för Gävleborg och samma mål i alla kommuner. 
Östersunds riktlinje är likvärdig med vår när det gäller hållbar utveckling 4.2. 

Förvaltningens bedömning är att kommunen och Inköpssamverkan Mitt, aktivt 
arbetar för närodlade produkter och att skrivningen ”att närodlat ska ha 
företräde” inte behöver framgå i ett styrdokument. för enbart Hudiksvalls 
kommun.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 3 

Tjänsteutlåtande 

Riktlinje 

Kommunstyrelsen 2022-12-06 § 209 

Tjänsteutlåtande 

Tjänsteskrivelse kvalitetsteamet 

Tjänsteskrivelse inköpsteamet 

Nämndsinitiativ 

 

Beslutet skickas till 

Kommunledningsförvaltningen 

Ekonomienheten 
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§ 9 Dnr 2022-000743 - 105 

Fråga om fortsatt medlemskap i ECAD (European cities 

against drugs) 

Kommunstyrelsen beslutar 

att avsluta medlemskapet i ECAD (European cities against drugs).  

Sammanfattning 

ECAD, European Cities Against Drugs bildades 1994 i Stockholm av ett antal 
europeiska storstäder som en reaktion mot det nätverk, European Cities On 
Drug Policy, som bildades året innan med syftet att verka för legalisering av 
narkotika samt en allmän liberalisering av narkotikapolitiken. 

Den 20 maj 1996 beslutade kommunfullmäktige att Hudiksvalls kommun ska 
ansluta sig till Stockholmsresolutionen – ECAD. 

Hudiksvalls kommuns deltagande i ECAD 

Kommunstyrelsen beslutade 4 juni 2013, efter att ha konstaterat engagemanget 
i ECAD under en tid varit lågt, att medlemskapet i ECAD skulle kvarstå, samt 
att kommunfullmäktiges ordförande eller någon annan ur kommunfullmäktiges 
presidium fick bli kommunens representant/er vid ECAD:s 
borgmästarkonferens.  

Allmänna utskottet har föreslagit att kommunstyrelsen att medlemskapet 
avslutas i ECAD då kommunens deltagande har varit lågt.  

Beslutsgång 

Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 8 

Skrivelse 

Förfrågan 

 

Beslutet skickas till 

Ekonomienheten 

ECAD 

Social- och omsorgsnämnden 
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§ 10 Dnr 2022-000737 - 003 

Revidering av reglementet för kommunstyrelsen och 

övriga nämnder 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att revidera reglementet enligt följande: 

att kommunstyrelsen ansvarar för övergripande strategisk ledning och 
samordning av både arbetsmarknadsfrågor och brottsförebyggande frågor, 

att nämnderna aktivt ska delta i det brottförebyggandet arbete som berör deras 
ansvarsområde, 

att lärandenämnden ansvarar för Bromangymnasiets skolbibliotek och att 
övriga skolor har tillgång till skolbibliotek,  

att kultur- och fritidsnämnden ansvarar för kommunens folkbibliotek och 
integrerade folk- och skolbibliotek, samt 

att kommunstyrelsen ansvarar för förvaltning, underhåll och drift av 
kommunens post och kopiering. 

Sammanfattning 

För att säkerställa att kommunerna arbetar brottsförebyggande på ett effektivt 
och kunskapsbaserat sätt föreslår regeringen att kommunernas ansvar för 
brottsförebyggande arbete regleras i lag. Varje kommun ska verka för att 
strategiska brottsförebyggande frågor hanteras i ett särskilt forum (strategiskt 
råd) där kommunen och relevanta aktörer ingår. Rådet ska ledas av kommunen. 
I dagsläget finns det inget formellt beslut på denna förändring med 
förvaltningen föreslår ända förändringen i reglementet. Kommunstyrelsen 
föreslås få ansvar för övergripande strategisk ledning och samordning av det 
brottsförebyggande arbetet. I gällande reglemente har social- och 
omsorgsnämnden ansvar för samordning av det brottsförebyggande arbetet  

För att skapa en tydligare organisatorisk tillhörighet och tydligare koppla 
biblioteket, med dess pedagogiska uppdrag, till skolan föreslås en organisatorisk 
flytt av gymnasiebiblioteket från kultur- och fritidsnämnden till 
lärandenämnden. I gällande reglementet svarar kultur- och fritidsnämnden för 
kommunens folkbibliotek, integrerade folkbibliotek och skolbibliotek och 
Bromangymnasiets skolbibliotek. 

I praktiken har kommunstyrelsen redan idag ett övergripande 
samordningsansvar för arbetsmarknadsfrågorna på en strategisk nivå. I gällande 
reglemente har social- och omsorgsnämnden ansvaret för samordning av 
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arbetsmarknadsfrågor och kommunstyrelsens ansvar är inte preciserat i 
reglementet. För att tydliggöra detta föreslås en justering av reglementet. 
Förslaget innebär ingen personalförändring inom social- och omsorgsnämndens 
verksamhet. 

I syfte att utveckla samarbetet mellan servicecenter och post- och kopiering och 
minska sårbarheten förslås verksamheten organisatoriskt överföras från 
tekniska nämnden till kommunstyrelsen. I gällande reglementet ansvarar 
tekniska nämnden för förvaltning, underhåll och drift av kommunens post och 
kopiering.  

Beslutsgång 

Gerd Olsson (S), yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 15 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2022-000721 - 353 

Utökat verksamhetsområde för kommunalt vatten och 

avlopp till västra delen av Mo 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att utvidga det kommunala verksamhetsområdet för vatten och avlopp i Mo 
vidare västerut till det bebyggda området på västra sidan om E4:an och att VA-
verksamheten påbörjar planering och utförande av utbyggnaden,  

att verksamhetsområdets fastställs enligt bifogad karta, samt  

att kostnaden för utbyggnaden, grovt uppskattat till ca 6,5 miljoner kronor, 
finansieras genom en utökad investeringsram under projekttiden.  

Sammanfattning 

Tekniska nämndens yttrande 

Vid området Mo, cirka fem kilometer norr om Hudiksvalls tätort, sträcker sig i 
nuläget befintligt verksamhetsområde för vatten och avlopp till bebyggelsen 
öster om E4:an. Området ligger inom den inre zonen för Hallstaåsens 
vattenskyddsområde. Vattenskyddsområdet omfattar dock även bebyggelsen på 
västra sidan om E4:an och VA-verksamheten anser att verksamhetsområdet 
bör utvidgas cirka 800 meter västerut för att omfatta ytterligare ett tiotal 
fastigheter.   

En av flera möjliga risker för vattentäkten är föroreningar från avlopp. Utifrån 
vattentjänstlagen kan därmed en utbyggnad av kommunalt avlopp i det aktuella 
området tolkas vara befogad ut miljösynpunkt för att minimera risken av 
förorening av kommunens vattentäkt. I samband med utbyggnaden föreslås 
även det kommunala dricksvattnet att utökas i samma utsträckning. 

Ett beslut om kommunalt verksamhetsområde innebär att kommunen drar 
fram kommunala ledningar fram till fastighetsgränsen för de fastigheter som 
hamnar inom verksamhetsområdet. Normalt anslutningsförfarande gäller sedan 
med anslutningsavgifter och brukningsavgifter enligt gällande taxa och gällande 
bestämmelser för anslutning till den allmänna vattenanläggningen.  

Beslutsgång 

Annika Huber (S), Ulrica Högbergh (V), Per Svensson (S) och Peter Weider(M) 
yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  
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Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 13 

Tekniska nämnden 2022-12-12 §112  

Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen   

Bilaga 1 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige 
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§ 12 Dnr 2023-000014 - 141 

Näringslivsbefrämjande åtgärder - Företagsdialog 

genom företagsbesök 2023 

Kommunstyrelsen beslutar 

att besluta i enlighet med kommunledningens förslag.  

Sammanfattning 

Under kommunstyrelsen ligger det strategiska och operativa ansvaret 
förkommunens näringslivsarbete. I och med att ansvaret för frågorna övergått 
till kommunstyrelsen så innebär av naturliga skäl att ledamöterna i 
kommunstyrelsens på ett helt annat sätt än tidigare blir involverade i 
näringslivsarbetet. I arbetet ingår bland annat företagsbesök i syfte att öka 
kunskapen om företagen och näringslivets möjligheter och utmaningar. Under 
2022 var Hudiksvall den kommun i länet som hade högst tillväxtindex har 
störst andel aktiebolag som ökar omsättningen, nyanställer och går med vinst. 
På många av de olika näringslivsträffar som sker, efterfrågas besök från 
förtroendevalda, dels för att berätta och informera om sin verksamhet och för 
att öka kunskapen och dialogen mellan företagen och kommunen. Många besök 
görs redan idag men kan med ett annat uppläggmångdubblas som komplement 
till det som redan sker. För att utveckla och öka antalet företagsbesök föreslår 
kommunledningen att varje ledamot och ersättare erbjuds, att under våren 2023 
besöka 3-4 företag vardera, som en del i kommunens näringslivsarbete. 
Tillväxtenheten får i uppdrag att anvisa företag till respektive förtroendevald 
och vid behov vara behjälplig med kontakter. Förslagsvis väljs hälften av 
företagen utifrån Syna undersökningen och resterande företag utifrån förslag 
från näringslivsenheten. För de som har rätt till förlorad arbetsförtjänst utgår 
det med max 12 timmar, plus eventuell reseersättning. Arvode ingår ej. För de 
som har arvode överstigande 40% får det anses ingå i uppdraget.  

Efter avslutad period görs en enklare uppföljning via enkät. Vilken kan ligga till 
grund för eventuella förändringar i upplägg inför kommande års företagsbesök 

Beslutsunderlag 

Allmänna utskottet 2023-01-19 § 14 

Tjänsteutlåtande 

Beslutet skickas till 

Tillväxtenheten 
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§ 13 Dnr 2022-000712 - 430 

Remiss - Översyn av riksintresse naturvård 

Hudiksvallskusten och Enångersån 
 

Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande i enlighet med förvaltningens förslag. 

Deltar ej i beslut: 

Ulrica Högbergh (V) deltar inte i beslutet. (se protokollsanteckning bilaga 1) 

.  

Sammanfattning 
Länsstyrelsen har tagit fram förslag på nya gränsdragningar och 
värdebeskrivningar för riksintresse naturvård för Enångersån och 
Hudiksvallskusten och remitterat ärendet till kommunen för synpunkter på 
förslaget. Vissa justeringar har gjorts av tidigare riksintresseanspråk. Synpunkter 
och förslag lämnas till länsstyrelsen senast den 9 februari 2023. 

Kommunen har i yttrandet framfört kritik mot hur uppdraget genomförts sett 
mot bakgrund av regeringens uppdrag att kraftigt minska riksintresseanspråken. 

 

Beslutsgång 
Jan-Erik Jonsson (C), Peter Weider (M), Peter Åkerström (KD) och Annika 
Huber (S) yrkar bifall till plan- och utvecklingsutskottets förslag. 

 

Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 13 
Tjänsteutlåtande 
Yttrande 
Remissinbjudan 
Kartor  
Väderbeskrivningar 
Registerblad 

Beslutet skickas till 

Planeringschefen 

Länsstyrelsen 
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§ 14 Dnr 2021-000577 - 008 

Motion - Färdigställ konstverket "Hyllning till 

Håstabäcken" 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera motionen till Vänsterpartiet för justering av skrivningen i 
motionen. 

Sammanfattning 
Vänsterpartiet genom Charliene Kiffer Goude, Ulrica Högbergh, Alf Norberg 
och Lars Berglund har i en motion lämnat förslag om att färdigställa det 
offentliga konstverket ”Hyllning till Håstabäcken” genom att anlägga 
blomsteräng i stället för gräsmatta som underlag i cirkulationsplatsen. 

Tekniska nämnden och kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över motionen 
och överlåtit åt kommunstyrelsen att väga samman deras yttrande. 

Av arbetsmiljöskäl vill inte tekniska förvaltningen anlägga en äng i rondellen. 
Förvaltningen har ambitionen att minimera arbetsmoment som ska utföras i 
trafikfarliga miljöer och denna rondell är starkt trafikerad. En äng har svårt att 
etablera sig på rätt sätt och i inledningsskedet är en sådan äng mer 
arbetskrävande än en vanlig grönyta. Att slå en äng kräver också manuellt 
arbete i större grad än att klippa en grönyta maskinellt.  

Kultur- och fritidsförvaltningen är av den uppfattningen att konstnärens vision 
inte uppfyllts, men saknar dokumentation som kan stärka detta. Konstnären, 
Diana Anderssons, vision representerar verket den vilda bäcken som inte låter 
sig tämjas av kulvert och den tunga vägbeläggningen. Bäcken bryter sina bojor 
och kastar sig högt upp. Idén om den vilda naturen kontrasterar med den 
prydligt klippta gräsmattan.  

Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) yrkar att motionen återremitteras till Vänsterpartiet. 

Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till Ulrica Högberghs återremissyrkande. 

Ordföranden framställer proposition om bifall eller ej till Ulrica Högberghs 
återremissyrkande, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta.  

Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 14 
Tjänsteutlåtande 
Kultur- och fritidsnämnden 2022-12-19 § 101 
Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 
Tekniska nämnden 2022-05-02 § 47 
Motion 

Beslutet skickas till Vänsterpartiet 
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§ 15 Dnr 2019-000266 - 500 

Yttrande med samlade ståndpunkter över 

lokaliseringsutredning, järnvägsplan Ostkustbanan 

Enånger-Idenor-Stegskogen   

Kommunstyrelsen beslutar 

att anta upprättat förslag till yttrande med samlade ståndpunkter över 
Trafikverkets lokaliseringsutredning.  

Reservationer 

Emot beslutet och till förmån för eget förslag reserverar sig Peter Åkerström 
(KD), (se bilaga 2) 

Emot beslutet och till förmån för eget förslag reserverar sig Peter Asp Vilén 
(SD) och Albin Yxell (SD), (se bilaga 2).  

Sammanfattning 

Trafikverket har upprättat ett förslag till järnvägsplan som innehåller 
lokaliseringsalternativ och miljökonsekvensbeskrivning för Ostkustbanan 
(OKB), delen Enånger-Idenor-Stegskogen genom Hudiksvalls kommun. 
Förslaget har varit utställt på samråd fram till och med den 18 mars 2022 och 
Hudiksvalls kommun lämnade då ett samrådsyttrande daterat 2022-03-08. 
Kommunens samrådsyttrande innehöll en omfattande kritik och synpunkter på 
frågor som skulle behöva utredas vidare samt förslag och bedömningar som 
skulle behöva bearbetas.  

Trafikverkets handlingar har nu kompletterats med en uppdaterad 
samrådsredogörelse samt två bilagor. Dels en översiktlig tillgänglighetsanalys 
avseende stationsläge för OKB i Iggesund (med hänsyn till länsstyrelsens 
synpunkter), dels en riskanalys för Hallstaåsen (med hänsyn till SGU:s 
synpunkter). De omkring 300 skriftliga yttranden som inkommit under 
samrådet 2022 har av Trafikverket inte bedömts innehålla några synpunkter 
som medför behov av justering av själva lokaliseringsutredningen. Trafikverket 
vill nu få in kommunens sammanvägda ståndpunkter över val av lokalisering. 
Yttrandet ska ges in senast den 10 februari 2022. 

Hudiksvalls kommun har i fortsatt samarbete med en konsult tagit fram ett 
förslag till kommunens samlade ståndpunkter, som ska ses som ett komplement 
till yttrandet i mars 2022. Av yttrandet framkommer att kommunen förordar 
alternativ Mitt för delen genom Hudiksvall och norrut. I det fortsatta arbetet 
med är det angeläget att stationsläget förskjuts så nära stadens centrum och 
sjukhuset som möjligt samt att brokonstruktionen vid Lillfjärden utformas med 
största möjliga hänsyn till stadsmiljö och landskapsbild. 
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För delen Enånger – Idenor, dvs passagen vid Iggesund, vill kommunen 
uttrycka en stor oro. De föreslagna alternativen i samrådshandlingen är bägge 
otillfredsställande utifrån kommunens perspektiv. Passagen på bro genom i 
stort sett hela Iggesund i ett östligt alternativ medför mycket stora negativa 
konsekvenser på landskapsbild och för tätorten i övrigt. Alternativet med bro 
har dessutom förkastats av flera intressenter. Alternativ väst som innebär att 
järnvägen flyttas ut från kommunens näst största tätort med stationsläge i 
nollalternativet och där en stor exportindustri är belägen måste grundas på ett 
gott underlag där alla alternativ är tillräckligt väl belysta. Till detta kommer att 
bägge alternativen innebär en fördyring av möjligheten att nyttja industrispåret 
där framtida ansvar för drift och underhåll är mycket oklar. För delen Enånger 
– Idenor vill kommunen att Trafikverket tar fasta på kommunens önskemål om 
fördjupad utredning innan val av alternativ kan ske.    

Beslutsgång 

Peter Åkerström (KD) yrkar på stationsläge väst i Hudiksvall.  

Albin Yxell (SD) och Peter Asp Vilén (SD) yrkar att det västliga alternativet för 
Ostkustbanan är det bäst alternativet i både Hudiksvall & Iggesund.  

Adam Rydstedt (M), Jan-Erik Jonsson (C), Annika Huber (S), Ulrica Högbergh 
(V) och Henrik Berglund Persson (S) yrkar bifall till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag. 

Ordföranden framställer först proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag eller till Peter Åkerströms, Albin Yxells och Peter 
Asp Viléns förslag gällande järnvägsdragningen genom Hudiksvall, och finner 
att kommunstyrelsen bifaller plan- och utvecklingsutskottets förslag. 

Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag eller till Albin Yxells och Peter Asp Viléns förslag 
gällande järnvägsdragningen genom Iggesund, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller plan- och utvecklingsutskottets förslag.  

Beslutsunderlag 

Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 7 

Tjänsteutlåtande 

Yttrande 

Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-12 § 1 

Missiv 

Samrådsredogörelse 

Bilaga 1 och 2     
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Beslutet skickas till 

Planeringschefen 

Trafikverket 
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§ 16 Dnr 2016-000147 - 000 

Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 

och aktuell övrig information  

Sammanfattning 

Övrig information 

Kommundirektör Bengt Friberg informerar om frågeställningar som 
Konkurrensverket lämnat in efter en anmälan. Frågeställningarna berör 
upphandlingen kring äldreboendet Skyttegillet. Svar från kommunen kommer 
snart att skickas in. 

Sundsvallsregionen 

Ordförande Mikael Löthstam rapporterade att följande frågor diskuterades vid 
senaste mötet med Sundsvallsregionen: 

- presentation av nya förtroendevalda och tjänstemän 

- läget i de medverkande kommunerna 

- behovet av kompetens 

- verksamhetsplan 

- etableringar i regionen 

- hur regionen marknadsförs 

- projekt Business arena i Umeå 

- Infrastrukturen 

Hälsingerådet 

Ordförande Mikael Löthstam rapporterade att följande frågor var aktuella vid 
senaste mötet med Hälsingerådet: 

- presentation av Hälsingerådets verksamhet och nya ledamöter 

- stadgar för kommunsamverkan 

- planerad lokalisering av beredskapsflygplats i Söderhamn, vilket Hälsingerådet 
står bakom 

- verksamhetsplan 

- IT-samverkan 

- kompetensförsörjning 

- utökad arbetsmarknadsregion 
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Ostkustbanan AB 

Ordförande Mikael Löthstam redogör för det senaste styrelsemötet och det 
påverkansarbete som görs för en snabb utbyggnad av ostkustbanan. Bland 
annat deltar styrelsens ledamöter på partiernas olika kongresser, partidagar och 
dylikt, uppvaktningar i riksdagen samt inom ramen för olika samarbeten som till 
exempel ”Den Botniska korridoren”.  
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§ 17 Dnr 2022-000557 - 006 

Meddelanden till kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar 

att meddelandena läggs till handlingarna.  

Sammanfattning 

1. Protokoll samordningsförbund Gävleborg 2022-11-25 och 2023-01-13 

2. Arbetsmarknadsläget november och december 2022. 

3 Länsstyrelsens Förordnande som vigselförrättare. Joel Nordqvist, Bengt 
Friberg, Charliene Kiffer Goude och Caroline Schmidt. Dnr 2022-729 112  

4. Länsstyrelsens beslut om att återkalla förordnanden som vigselförrättare. 
Lennart Borgsten och Daniel Pettersson. Dnr 2022-727 112 och 2022-728 112 

5. Länsstyrelsen beslut om att avslå ansökan om förordnande att bli 
vigselförrättare. Dnr 2022-729 112 

6. Skrivelse från kommunrevisionen angående tidsplan för delår och år. 

7. Skrivelse från PRO om likasinnade hyreskostnader för lokaler. Dnr 2023-065 
37  
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§ 18 Dnr 2022-000556 - 006 

Delegationsbeslut kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen beslutar 

att godkänna redovisningen av fattat delegationsbeslut.  

Sammanfattning 

1. Beslut om delvist avslag på begäran om utlämnande av allmän handling. Dnr 
2022-703 

2. Yttrande till länsstyrelsen ang borgerliga vigselförrättare 1-5. 

3, Beslut om delvis avslag på utlämnande av allmän handling.  
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§ 19 Dnr 2023-000042 - 023 

Anställning av ny kommundirektör 

Kommunstyrelsen beslutar 

att anställa Lena Högback som kommundirektör samt                                                      
att tillträde sker enligt överenskommelse den 11 april 2023.  

Sammanfattning 

Bakgrunden till rekryteringen är att nuvarande kommundirektör går i pension 
sista Mars. I rekryteringsprocessen har kommunstyrelsens arbetsutskott samt 
personalchef varit rekryteringsgrupp för arbetsgivaren. De fackliga 
organisationerna har via sina företrädare deltagit i rekryteringsarbetet. 
Rekryteringsgruppens förslag är att erbjuda tjänsten som kommundirektör till 
Lena Högback. Parterna har varit eniga i förslaget att erbjuda Lena Högback 
tjänsten som Kommundirektör.  

Beslutsunderlag 

Beslutsunderlag 

Beslutet skickas till 

Lena Högback 

Personalenheten 

Ekonomienheten 

Samtliga nämnder och förvaltningar 

Samtliga bolag 
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Bilaga 1 

 

Gällande § 13 Remiss - Översyn av riksintresse 

naturvård Hudiksvallskusten och Enångersån 
 

Ulrica Högbergh (V) avger följande protokollsanteckning: 

"Vänsterpartiet avstår från att delta i beslutet kring remissyttrande riksintresse för 
naturvård, med anledning av att vi anser att det inte behöver finnas en motsättning 
mellan riksintresse för naturvård och utvecklingsarbete i en kommun, vilket antyds i 
remissvaret.  

Syftet med riksintresse för naturvård är till för att skydda mot åtgärder som påtagligt 
kan skada särskilt viktig naturmiljö (t ex sällsynta och hotade naturtyper, opåverkade 
områden, rik flora och fauna) vid exploatering. Vänsterpartiet menar att kommunen 
och staten i detta inte borde ha skilda uppfattningar, eftersom skydd av särskilt viktig 
naturmiljö är i allas vårt intresse." 
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Bilaga 2  

 

Gällande § 15 Yttrande med samlade 

ståndpunkter över lokaliseringsutredning, 

järnvägsplan Ostkustbanan Enånger-Idenor-

Stegskogen   
 

Reservation från Peter Åkerström (KD): 

"Kristdemokraterna i Hudiksvall står bakom yttrandet från Hudiksvalls kommun 
förutom när det gäller val av stationsläge.  

När det gäller Iggesund ställer vi oss helt bakom kommunens yttrande om fortsatt 
utredning och tankarna om anslutning i nivå med nuvarande stationsläge. Det är 
viktigt att industrins synpunkter vägs in i det samlade beslutet. 

När det gäller Hudiksvall förordar vi däremot ett västligt stationsläge. Vi känner oro 
för att de centrala lägena på längre sikt negativt påverkar livsmiljön i staden mer än 
vad ett västligt läge är negativt för pendlare och fjärresenärer. En avgörande faktor är 
den förväntade ökningen av godstrafik på ostkustbanan.  

Därför yrkar vi på stationsläge väst i Hudiksvall" 

 

Reservation från Albin Yxell (SD) och Peter Asp Vilén (SD): 

"Sverigedemokraterna i Hudiksvall anser att det västliga alternativet för 
Ostkustbanan är det bäst alternativet i både Hudiksvall & Iggesund. Det finns flera 
aspekter som har varit påverkande i detta beslut som säkerhets perspektivet för 
invånarna vid en urspårning. 

Bevarandet av nuvarande byggnation anser vi även är en väldigt viktig aspekt som 
t.ex Kapellet i Iggesund eller Glysisvallen i Hudiksvall. Vi anser att bevarandet av 
staden och dess kultur rika byggnader. Det västliga alternativet ligger nära nuvarande 
stadskärna men har även tillräckligt mycket yta för att kunna etablera en ny 
utveckling för en framtida stadskärna med fler parkeringsplatser och 
pendlingsmöjligheter från både landsbygden men även stadskärnan." 
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§ 1 Dnr 2022-000555 - 006 


Godkännande av dagordning 


Kommunstyrelsen beslutar 


att Felicia Åhs får närvara som åhörare vid dagens sammanträde, samt 


att i övrigt godkänna dagordningen.   


Sammanfattning 


Sverigedemokraterna önskar att praktikanten Felicia Åhs får närvara vid 
kommunstyrelsens sammanträde som åhörare.  
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§ 2 Dnr 2021-000001 - 042 


Uppföljning av kommunens och kommunstyrelsens 


ekonomi och personalsituation m.m. för 2023 


Kommunstyrelsen beslutar 


att godkänna redovisningen 


Sammanfattning 


Ekonomi 


Ekonomichef Kent Lundquist informerar att det preliminära resultatet för 2022 
ser bra ut, dock är siffrorna inte fullt fastställda än. Det slutgiltiga resultatet 
kommer att redovisas längre fram.   


Preliminärt utfall nämnder 


Utfall: -2 349,2 Mkr 


Budget: -2 358,4 Mkr 


Diff utfall: 9,2 Mkr 


Prognos nämnder 


Årsbudget: 2 358,4 Mkr 


Årsprognos: 2 398,4 Mkr 


Diff prognos -40,0 Mkr 


Summa prognos för helår 41,3 


Personal 


Personalchef Maria Larsson lämnar information om personalsituationen i 
kommunen.  


Redovisningen visar bland annat på att totalt antal frånvarodagar januari-
december är 55,15 jämfört med 56,48 år 2021, varav sjukfrånvaron 18,13 dagar 
jämfört med 16,92 år 2021.  


Total sjukfrånvaro januari-december är 8,6 % jämfört med 2021  7,6%.  


Antal timavlönade årsarbetare för perioden januari till och med december 2022 
var 259, 2021 var det 224.  


Planering inför sommaren 2023 pågår, det finns en stor oro inför bemanningen 
inom social- och omsorg.  
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§ 3 Dnr 2022-000641 - 045 


Revidering upplåningsramar och kommunal borgen 


2023 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktige beslutar 


att under 2023 medge nyupplåning för Hudiksvalls kommun inom en ram på 
totalt 169 mkr (varav den taxefinansierade verksamheten 49 mkr). Kommunens 
nyupplåning förorsakas av en hög årlig investeringstakt, 


att under 2023 medge omsättning av lån för Hudiksvalls kommun inom en ram 
av totalt 48,5 mkr. (Va/avfall), 


att för 2023, såsom för egen skuld ingå borgen för Glada Hudikhem AB 
(556507–8267) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 895,5 
mkr. jämte därpå löpande ränta och kostnader (Nyproduktion Forsa, stambyten 
samt diverse åtgärder), 


att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Fastighets AB Glysis  
(556197–3669) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 324,5 
mkr jämte därpå löpande ränta och kostnader. (Forts. Kattvikskajen samt div i 
Guldsmeden), 


att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Forssågruppen AB (556241–
6494) låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 33,7 mkr jämte 
därpå löpande ränta och kostnader, 


att för 2023 såsom för egen skuld ingå borgen för Glysisvallen AB (556315–
5125). låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 25,3 mkr , jämte 
därpå löpande ränta och kostnader samt 


att Hudiksvalls Kommun har en företagskredit hos Nordea på 200 mkr. Denna 
fördelas vidare till bolagen enligt följande: Glysisvallen AB 5 mkr, Fastighets 
ABGlysis 20 mkr, Forssågruppen AB 1 mkr, Hudiksvalls Näringslivs AB 1 mkr 
och Glada Hudik Hem AB 10 mkr 


Sammanfattning 


Enligt kommunfullmäktiges beslut 2006, § 75, om borgenspolicy fordras årsvis 
beslut om borgensnivåerna för varje kommunalt bolag. Vidare fordras ramar 
för kommunens egen nyupplåning och omsättning av lån. 


I december 2022 fattades ett beslut (KF 2022-12-19 §225) angående kommunal 
borgen 2023. Kommunen har nu fått synpunkter från Kommuninvest. De vill 
att beslutet ska vara utformat så att det framgår hur mycket kommunen totalt 
borgar för i respektive bolag. I förra beslutet framgår enbart summan för nya 
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borgensåtaganden. I detta beslut framgår det totala lånet som kommunen 
borgar för dvs årets nya borgensåtaganden plus befintliga borgensåtaganden.    


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 10 


Tjänsteutlåtande  


Kommunfullmäktige 2022-12-19 § 225 


 


Beslutet skickas till 


Kommunfullmäktige 
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§ 4 Dnr 2022-000732 - 106 


Avtal för inköpssamverkan Inköp Mitt 


Kommunstyrelsen beslutar 


att anta förslag på nytt samverkansavtal i Inköp Mitt, samt 


att årligen följa upp samverkansavtalet på kommunstyrelsens sammanträde i 
oktober.      


Sammanfattning 


Sedan 2020 samverkar kommunerna i Hälsingland i en inköpssamverkan, kallad 
Inköpssamverkan Mitt. 2021 blev även Älvkarleby kommun en del av 
samverkan i Inköpssamverkan Mitt och samverkansavtalet reviderades för att 
möjliggöra Älvkarlebys deltagande. Inköpssamverkan har nu pågått några år 
och mycket av praktiska rutiner och samarbetsformer har växt fram. Under 
detta år har det på uppdrag av kommuncheferna i Hälsingland arbetats med en 
översyn av det befintliga avtalet för att avtalet bättre ska vara anpassat efter det 
sätt som inköpssamverkan utformats. Ett område där det föreslås en förändring 
är i § 7 Organisering, där det tidigare fanns tre grupperingar, 
Kommunchefsgrupp, Styrgrupp och Inköpssamordnargrupp föreslås nu bli två 
grupperingar, Styrgrupp och Inköpschefsgrupp. § 5 Överenskommelse, för att 
underlätta hanteringen i de upphandlingar som kan resultera i väldigt många 
avtal möjliggörs med detta förslag att en av kommunerna i samverkan har rollen 
som inköpscentral. Detta arbetssätt gör att den administrativa hanteringen 
minskar avsevärt för de fåtal upphandlingar som kan bli aktuella, den part som 
agerar inköpscentral kan då teckna avtal i eget namn och övriga kommuner och 
bolag blir avropsberättigade. § 6 Parternas åtaganden, i uppstarten av 
inköpssamverkan tydliggjordes många åtaganden under denna paragraf, nu när 
inköpssamverkan fungerat några år behöver flera av dessa åtaganden inte vara 
med i avtalet.   


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 9 


Tjänsteutlåtande och Avtal 


Beslutet skickas till 


Inköp Mitt 


Kommunsekreteraren 
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§ 5 Dnr 2023-000013 - 001 


Krigsorganisation och dess bemanning 


Kommunstyrelsen beslutar 


att ge kommundirektören i uppdrag att utarbeta ett förslag till krigsorganisation 
och att fortsätta arbetet med säkerhetsklassning.   


Sammanfattning 


Hudiksvalls kommun behöver skapa en krigsorganisation som kan säkerställa 
att de samhällsviktiga verksamheterna i kommunen och kommunens 
geografiska område kan bedrivas under höjd beredskap. Under kommande år 
kommer därför ett projekt (se bilaga 1) att genomföras med målet att ha en 
krigsorganisation, och en plan för dess bemanning, färdig i februari 2024.  


En krigsorganisation är kommunens organisation vid höjd beredskap. 
Krigsorganisation innebär att samhällsviktiga verksamheter ställs om från 
fredstida inriktning, reglering och organisering till höjd beredskap och 
inriktning på uppgifter som har betydelse för totalförsvaret. Vid höjd beredskap 
ställs andra krav, bland annat träder vissa lagar i kraft, verksamheternas fokus 
skiftas och prioriteringar måste kunna göras. 


Det är den högsta politiska ledningen och tjänstemannaledningen som har 
ansvaret för att förbereda organisationen för höjd beredskap. Enligt 3 kapitlet 
1§ i LEH ska kommunen vidta de förberedelser som behövs för verksamheten 
under höjd beredskap. Kommunen ska därmed säkerställa att de kan bemanna 
samhällsviktig verksamhet d.v.s. att samhället även fungerar under höjd 
beredskap, att personal är tillgänglig och inte ianspråktagen inom annan 
organisation t.ex. Försvarsmakten. Även under höjd beredskap ansvarar 
kommunstyrelsen för kommunens verksamhet. Enligt 3 kapitlet 2 § i LEH 
ansvarar kommunstyrelsen för ledningen av den del av civila försvaret som 
kommunen ska bedriva.  


Kommunstyrelsen ska likaledes kunna samverka med externa samhällsviktiga 
aktörer under höjd beredskap Enligt 3 kapitlet i LEH 3 § har kommunstyrelsen 
ett geografiskt områdesansvar under höjd beredskap som innebär att 
kommunstyrelsen ska verka för att den verksamhet som bedrivs i kommunen 
av olika aktörer samordnas. 


Förslaget förutsätter att kommunstyrelsen beslutar att förbereda organisationen 
för höjd beredskap och ger mandat till kommundirektör för att utföra arbetet 
att skapa en krigsorganisation.  
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Beslutsgång 


Jan-Erik Jonsson (C), Peter Åkerström (KD), Peter Asp Vilén (SD), Annika 
Huber (S) och Adam Rydstedt (M) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 11 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 


Kommundirektören 
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§ 6 Dnr 2022-000710 - 001 


Organisationsförändring - Flytt av Bromangymnasiets 


bibliotek från kultur- och fritidsnämnden till 


lärandenämnden 


Kommunstyrelsen beslutar 


att organisatoriskt flytta Bromangymnasiets bibliotek till lärandenämnden, 


att överföra budgeten för Bromangymnasiets bibliotek från kultur- och 
fritidsnämnden till lärandenämnden, summa 970 000 kr, samt 


att göra tillägg till Hudiksvalls kommuns biblioteksplan enligt nämndernas 
förslag. 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktige beslutar 


att tydliggöra ovanstående förändring i kommunens reglementen. 


Sammanfattning 


Lärandenämnden och kultur- och fritidsnämnden har föreslagit att 
Bromangymnasiets bibliotek organisatoriskt ska flytta från kultur- och 
fritidsnämnden till lärandenämnden för att skapa en tydligare organisatorisk 
tillhörighet och tydligare koppla biblioteket, med dess pedagogiska uppdrag, till 
skolan. 


Bromangymnasiets bibliotek skiljer sig från de övriga biblioteken i kultur och 
fritidsnämnden som är folkbibliotek respektive integrerade folk- och 
skolbibliotek. Bromanbiblioteket är placerat i skolan som inte är en offentlig 
miljö och målgruppen är endast de elever som studerar på gymnasiet och 
skolans lärare. Det har funnits tankar på att öppna Bromangymnasiets bibliotek 
för allmänheten och att, som på flera andra platser i kommunen, ha ett 
kombinerat folk- och skolbibliotek. I och med bibliotekets placering i skolan är 
detta inte möjligt.  


Nämnderna föreslår också att kommunens biblioteksplan kompletteras med 
följande tillägg; ”Bromangymnasiets bibliotek bemannas av utbildade 
bibliotekarier, en på heltid och en på halvtid som använder återstående 50% för 
att bemanna Läroverkets skolbibliotek. För kvaliténs skull är det viktigt att 
biblioteksverksamheten på Bromangymnasiet och Läroverket även 
fortsättningsvis bedrivs av utbildade bibliotekarier.   
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Samarbetet mellan Hudiksvalls bibliotek och skolan är viktigt, därför bjuds 
Bromangymnasiets bibliotekarier in till relevanta träffar på Hudiksvalls bibliotek 
och får på så sätt tillgång till kollegialt stöd och kollektiv 
bibliotekariekompetens.”  


Beslutsgång 


Adam Rydstedt (M) och Gerd Olsson (S) yrkar bifall till allmänna utskottets 
förslag med tillägget att kommunfullmäktige föreslås göra förändringen i 
reglementet.  


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 12 


Tjänsteutlåtande 


Lärandenämnden 2022-12-09 § 95 


Kultur- och fritidsnämnden 2022-11-23 § 86 


Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 


 


Beslutet skickas till 


Lärandenämnden 


Kultur- och fritidsnämnden 


Ekonomienheten 


Kommunfullmäktige 
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§ 7 Dnr 2022-000377 - 042 


Överföring av investeringsmedel för utökning av 


laddstolpar och parkeringsplatser 


Kommunstyrelsen beslutar 


att investeringsmedel på 2 miljoner kronor avsatta för publika laddstolpar förs 
över till tekniska nämnden med start 2023, samt 


att planer samt kostnader för detta redovisas löpande i tekniska nämnden till 
dess att projektet avslutas. 


Sammanfattning 


Tekniska nämndens yttrande 


I kommunens investeringsbudget finns medel avsatta för laddstolpar och 
parkeringsplatser. Tekniska förvaltningen planerar för hur en utbyggnad av 
laddplatser kan ske och i takt med att utbyggnaden verkställs behöver tekniska 
nämnden ha tillgång till medel för detta. Idag finns ingen detaljerad projektering 
gjord för detta och inga detaljerade kostnadsuppskattningar kan redovisas. 
Förslagsvis redovisas kostnader och uppdaterade planer löpande i tekniska 
nämnden. 


Idag finns en publik laddstolpe vid Brandgaraget och fyra nya platser blev klara 
under sommaren vid Guldsmeden i samarbete med Fastighets AB Glysis. I 
parkeringshuset som byggs på Kattvikskajen kommer att antal platser att vara 
tillgängliga för allmänheten och vid planeringen för en ombyggnad vid 
Resecentrum finns planer på att anlägga publika laddare. Tekniska förvaltningen 
planerar att placera laddare i Delsbo, Iggesund och Enånger. Tillgången på el 
och lämpliga platser är avgörande. Det kan också bli aktuellt med ett utökat 
samarbete med Fastighets AB Glysis i dessa frågor.   


Beslutsgång 


Anton Stark (C), Jan-Erik Jonsson (C) och Ulrica Högbergh (V) yrkar bifall till 
allmänna utskottets förslag. 


Albin Yxell (SD) yrkar avslag på samtliga attsatser med följande förklaring: 


"Att utveckla elnäts systemet genom att bygga fler laddstolpar i kommunal regi 
inom kommunens gränser är inte en del av kommunens verksamhet och ett 
slöseri av skattemedel."  


Ordföranden framställer proposition om bifall eller ej till allmänna utskottets 
förslag, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta.  
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Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 §4 


Skrivelse tekniska förvaltningen 


Tekniska nämnden 2022-06-13 § 68 


Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen 


 


Beslutet skickas till 


Tekniska nämnden 


Ekonomienheten 
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§ 8 Dnr 2022-000306 - 009 


Nämndinitiativ - Situationen för livsmedelsproducenter 


i Hudiksvalls kommun 


Kommunstyrelsen beslutar 


att ge kommunledningsförvaltningen i uppdrag att, i riktlinjer för upphandling, 
föra in inriktningen att inköp så långt som möjligt ska ske lokalt, samt  


att avsluta detta ärende.  


Sammanfattning 


Kommunstyrelsen beslutade 2022-12-06 att uppdra till 
kommunledningsförvaltningen att ta fram ett förslag, som är juridiskt hållbart, 
gällande skrivningen om intentionerna gällande att närodlat ska ha företrädare. 
Vid sammanträdet framkom att Jämtlandskommuner har en riktlinje om detta. 


Förvaltningens inköpsteam har haft kontakt med en strategisk upphandlare från 
Jämtlands gemensamma upphandlingskontor. (Om oss - 
Upphandlingskontoret). Tjänstepersonen berättar att det finns olika 
riktlinjer/policys/handlingsplaner i alla Jämtlands läns kommuner. Fick även ta 
del av Östersunds kommuns riktlinje Jämtland jobbar med DIS – för den stora 
grossistupphandlingen och mindre riktade upphandlingar mot SME (Small and 
Medium-sized Enterprise) för potatis. 


I Hudiksvall gör man den stora grossistupphandlingen som ett ramavtal och 
många olika områden upphandlas som SME upphandlingar Kommunen har ett 
flertal sådana avtal gällande potatis, kött och chark, vissa grönsaker, ostkaka, 
färskt bröd och mjölk. För närvarande köper kommunen potatis som är odlat i 
kommunen (men enheten köper även från grossist), morötter, vitkål, annat 
utifrån vad som man odlat och kunnat skördat (men nu har de slut på sitt lager 
så nu måste det köpas från annan grossist), kött och chark från Siljans chark 
(Dalarna) och de tar en del djur från Hälsingland, Delsbo chark, ekomjölk från 
Arla- Sundsvallsmejeri och de hämtar mjölk från bönder i kommunen och 
länet. Ostkaka (liten vara, men till äldreomsorgen). 


Bra att ta med sig i denna diskussion är att Inköpssamverkan MITT, och 
tidigare Inköp Gävleborg har kommit långt i att anpassa upphandlingar för 
ekologiskt och närodlat och vi har enligt inköpsteamets uppfattning kommit 
längre än Jämtlands läns kommuner. 


I Gävleborgs handlingsplan för Sveriges livsmedelsstrategi 2018–2030 som 
också Hudiksvalls kommunfullmäktige antog den 25 november 2019 även som 
kommunens.  En del av syftet är att öka den regionala och därmed den lokala 
livsmedelsproduktionen, en ökad hållbar produktion av livsmedel som är 
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positivt för länet. God och hälsosam mat, fler företag, nya jobb och ett rikt 
odlingslandskap är några av fördelarna och att lokalproducerad mat också ökar 
vår krisberedskap är viktigt.  


Kommunens kostchef uppfattning är att man i och med den regionala 
handlingsplanen också haft mer stöd från Länsstyrelsen till kommunerna 
(näringslivsbolag, upphandlare etc.) för att stötta ”när producenter” i 
upphandlingsförfaranden. För att mindre företag ska ha möjlighet att lämna 
anbud så kan man välja att leverera bara till en enhet hos kostenheten. 
(kostenheten har idag 37 tillagningskök). 


Kostchefen tycker att handlingsplanen som finns idag är väl genomarbetad där 
olika representanter från alla kommuner (tjänstepersoner och förtroendevalda 
från olika partier har varit delaktig i dialogmötena) och det känns bra om man 
har en handlingsplan för Gävleborg och samma mål i alla kommuner. 
Östersunds riktlinje är likvärdig med vår när det gäller hållbar utveckling 4.2. 


Förvaltningens bedömning är att kommunen och Inköpssamverkan Mitt, aktivt 
arbetar för närodlade produkter och att skrivningen ”att närodlat ska ha 
företräde” inte behöver framgå i ett styrdokument. för enbart Hudiksvalls 
kommun.  


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 3 


Tjänsteutlåtande 


Riktlinje 


Kommunstyrelsen 2022-12-06 § 209 


Tjänsteutlåtande 


Tjänsteskrivelse kvalitetsteamet 


Tjänsteskrivelse inköpsteamet 


Nämndsinitiativ 


 


Beslutet skickas till 


Kommunledningsförvaltningen 


Ekonomienheten 
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§ 9 Dnr 2022-000743 - 105 


Fråga om fortsatt medlemskap i ECAD (European cities 


against drugs) 


Kommunstyrelsen beslutar 


att avsluta medlemskapet i ECAD (European cities against drugs).  


Sammanfattning 


ECAD, European Cities Against Drugs bildades 1994 i Stockholm av ett antal 
europeiska storstäder som en reaktion mot det nätverk, European Cities On 
Drug Policy, som bildades året innan med syftet att verka för legalisering av 
narkotika samt en allmän liberalisering av narkotikapolitiken. 


Den 20 maj 1996 beslutade kommunfullmäktige att Hudiksvalls kommun ska 
ansluta sig till Stockholmsresolutionen – ECAD. 


Hudiksvalls kommuns deltagande i ECAD 


Kommunstyrelsen beslutade 4 juni 2013, efter att ha konstaterat engagemanget 
i ECAD under en tid varit lågt, att medlemskapet i ECAD skulle kvarstå, samt 
att kommunfullmäktiges ordförande eller någon annan ur kommunfullmäktiges 
presidium fick bli kommunens representant/er vid ECAD:s 
borgmästarkonferens.  


Allmänna utskottet har föreslagit att kommunstyrelsen att medlemskapet 
avslutas i ECAD då kommunens deltagande har varit lågt.  


Beslutsgång 


Peter Asp Vilén (SD) yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 8 


Skrivelse 


Förfrågan 


 


Beslutet skickas till 


Ekonomienheten 


ECAD 


Social- och omsorgsnämnden 
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§ 10 Dnr 2022-000737 - 003 


Revidering av reglementet för kommunstyrelsen och 


övriga nämnder 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktige beslutar 


att revidera reglementet enligt följande: 


att kommunstyrelsen ansvarar för övergripande strategisk ledning och 
samordning av både arbetsmarknadsfrågor och brottsförebyggande frågor, 


att nämnderna aktivt ska delta i det brottförebyggandet arbete som berör deras 
ansvarsområde, 


att lärandenämnden ansvarar för Bromangymnasiets skolbibliotek och att 
övriga skolor har tillgång till skolbibliotek,  


att kultur- och fritidsnämnden ansvarar för kommunens folkbibliotek och 
integrerade folk- och skolbibliotek, samt 


att kommunstyrelsen ansvarar för förvaltning, underhåll och drift av 
kommunens post och kopiering. 


Sammanfattning 


För att säkerställa att kommunerna arbetar brottsförebyggande på ett effektivt 
och kunskapsbaserat sätt föreslår regeringen att kommunernas ansvar för 
brottsförebyggande arbete regleras i lag. Varje kommun ska verka för att 
strategiska brottsförebyggande frågor hanteras i ett särskilt forum (strategiskt 
råd) där kommunen och relevanta aktörer ingår. Rådet ska ledas av kommunen. 
I dagsläget finns det inget formellt beslut på denna förändring med 
förvaltningen föreslår ända förändringen i reglementet. Kommunstyrelsen 
föreslås få ansvar för övergripande strategisk ledning och samordning av det 
brottsförebyggande arbetet. I gällande reglemente har social- och 
omsorgsnämnden ansvar för samordning av det brottsförebyggande arbetet  


För att skapa en tydligare organisatorisk tillhörighet och tydligare koppla 
biblioteket, med dess pedagogiska uppdrag, till skolan föreslås en organisatorisk 
flytt av gymnasiebiblioteket från kultur- och fritidsnämnden till 
lärandenämnden. I gällande reglementet svarar kultur- och fritidsnämnden för 
kommunens folkbibliotek, integrerade folkbibliotek och skolbibliotek och 
Bromangymnasiets skolbibliotek. 


I praktiken har kommunstyrelsen redan idag ett övergripande 
samordningsansvar för arbetsmarknadsfrågorna på en strategisk nivå. I gällande 
reglemente har social- och omsorgsnämnden ansvaret för samordning av 
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arbetsmarknadsfrågor och kommunstyrelsens ansvar är inte preciserat i 
reglementet. För att tydliggöra detta föreslås en justering av reglementet. 
Förslaget innebär ingen personalförändring inom social- och omsorgsnämndens 
verksamhet. 


I syfte att utveckla samarbetet mellan servicecenter och post- och kopiering och 
minska sårbarheten förslås verksamheten organisatoriskt överföras från 
tekniska nämnden till kommunstyrelsen. I gällande reglementet ansvarar 
tekniska nämnden för förvaltning, underhåll och drift av kommunens post och 
kopiering.  


Beslutsgång 


Gerd Olsson (S), yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 15 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 


Kommunfullmäktige 
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§ 11 Dnr 2022-000721 - 353 


Utökat verksamhetsområde för kommunalt vatten och 


avlopp till västra delen av Mo 


Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 


Kommunfullmäktige beslutar 


att utvidga det kommunala verksamhetsområdet för vatten och avlopp i Mo 
vidare västerut till det bebyggda området på västra sidan om E4:an och att VA-
verksamheten påbörjar planering och utförande av utbyggnaden,  


att verksamhetsområdets fastställs enligt bifogad karta, samt  


att kostnaden för utbyggnaden, grovt uppskattat till ca 6,5 miljoner kronor, 
finansieras genom en utökad investeringsram under projekttiden.  


Sammanfattning 


Tekniska nämndens yttrande 


Vid området Mo, cirka fem kilometer norr om Hudiksvalls tätort, sträcker sig i 
nuläget befintligt verksamhetsområde för vatten och avlopp till bebyggelsen 
öster om E4:an. Området ligger inom den inre zonen för Hallstaåsens 
vattenskyddsområde. Vattenskyddsområdet omfattar dock även bebyggelsen på 
västra sidan om E4:an och VA-verksamheten anser att verksamhetsområdet 
bör utvidgas cirka 800 meter västerut för att omfatta ytterligare ett tiotal 
fastigheter.   


En av flera möjliga risker för vattentäkten är föroreningar från avlopp. Utifrån 
vattentjänstlagen kan därmed en utbyggnad av kommunalt avlopp i det aktuella 
området tolkas vara befogad ut miljösynpunkt för att minimera risken av 
förorening av kommunens vattentäkt. I samband med utbyggnaden föreslås 
även det kommunala dricksvattnet att utökas i samma utsträckning. 


Ett beslut om kommunalt verksamhetsområde innebär att kommunen drar 
fram kommunala ledningar fram till fastighetsgränsen för de fastigheter som 
hamnar inom verksamhetsområdet. Normalt anslutningsförfarande gäller sedan 
med anslutningsavgifter och brukningsavgifter enligt gällande taxa och gällande 
bestämmelser för anslutning till den allmänna vattenanläggningen.  


Beslutsgång 


Annika Huber (S), Ulrica Högbergh (V), Per Svensson (S) och Peter Weider(M) 
yrkar bifall till allmänna utskottets förslag.  
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Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 13 


Tekniska nämnden 2022-12-12 §112  


Tjänsteutlåtande tekniska förvaltningen   


Bilaga 1 


Beslutet skickas till 


Kommunfullmäktige 
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§ 12 Dnr 2023-000014 - 141 


Näringslivsbefrämjande åtgärder - Företagsdialog 


genom företagsbesök 2023 


Kommunstyrelsen beslutar 


att besluta i enlighet med kommunledningens förslag.  


Sammanfattning 


Under kommunstyrelsen ligger det strategiska och operativa ansvaret 
förkommunens näringslivsarbete. I och med att ansvaret för frågorna övergått 
till kommunstyrelsen så innebär av naturliga skäl att ledamöterna i 
kommunstyrelsens på ett helt annat sätt än tidigare blir involverade i 
näringslivsarbetet. I arbetet ingår bland annat företagsbesök i syfte att öka 
kunskapen om företagen och näringslivets möjligheter och utmaningar. Under 
2022 var Hudiksvall den kommun i länet som hade högst tillväxtindex har 
störst andel aktiebolag som ökar omsättningen, nyanställer och går med vinst. 
På många av de olika näringslivsträffar som sker, efterfrågas besök från 
förtroendevalda, dels för att berätta och informera om sin verksamhet och för 
att öka kunskapen och dialogen mellan företagen och kommunen. Många besök 
görs redan idag men kan med ett annat uppläggmångdubblas som komplement 
till det som redan sker. För att utveckla och öka antalet företagsbesök föreslår 
kommunledningen att varje ledamot och ersättare erbjuds, att under våren 2023 
besöka 3-4 företag vardera, som en del i kommunens näringslivsarbete. 
Tillväxtenheten får i uppdrag att anvisa företag till respektive förtroendevald 
och vid behov vara behjälplig med kontakter. Förslagsvis väljs hälften av 
företagen utifrån Syna undersökningen och resterande företag utifrån förslag 
från näringslivsenheten. För de som har rätt till förlorad arbetsförtjänst utgår 
det med max 12 timmar, plus eventuell reseersättning. Arvode ingår ej. För de 
som har arvode överstigande 40% får det anses ingå i uppdraget.  


Efter avslutad period görs en enklare uppföljning via enkät. Vilken kan ligga till 
grund för eventuella förändringar i upplägg inför kommande års företagsbesök 


Beslutsunderlag 


Allmänna utskottet 2023-01-19 § 14 


Tjänsteutlåtande 


Beslutet skickas till 


Tillväxtenheten 
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§ 13 Dnr 2022-000712 - 430 


Remiss - Översyn av riksintresse naturvård 


Hudiksvallskusten och Enångersån 
 


Kommunstyrelsen beslutar 
att avge yttrande i enlighet med förvaltningens förslag. 


Deltar ej i beslut: 


Ulrica Högbergh (V) deltar inte i beslutet. (se protokollsanteckning bilaga 1) 


.  


Sammanfattning 
Länsstyrelsen har tagit fram förslag på nya gränsdragningar och 
värdebeskrivningar för riksintresse naturvård för Enångersån och 
Hudiksvallskusten och remitterat ärendet till kommunen för synpunkter på 
förslaget. Vissa justeringar har gjorts av tidigare riksintresseanspråk. Synpunkter 
och förslag lämnas till länsstyrelsen senast den 9 februari 2023. 


Kommunen har i yttrandet framfört kritik mot hur uppdraget genomförts sett 
mot bakgrund av regeringens uppdrag att kraftigt minska riksintresseanspråken. 


 


Beslutsgång 
Jan-Erik Jonsson (C), Peter Weider (M), Peter Åkerström (KD) och Annika 
Huber (S) yrkar bifall till plan- och utvecklingsutskottets förslag. 


 


Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 13 
Tjänsteutlåtande 
Yttrande 
Remissinbjudan 
Kartor  
Väderbeskrivningar 
Registerblad 


Beslutet skickas till 


Planeringschefen 


Länsstyrelsen 
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§ 14 Dnr 2021-000577 - 008 


Motion - Färdigställ konstverket "Hyllning till 


Håstabäcken" 


Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera motionen till Vänsterpartiet för justering av skrivningen i 
motionen. 


Sammanfattning 
Vänsterpartiet genom Charliene Kiffer Goude, Ulrica Högbergh, Alf Norberg 
och Lars Berglund har i en motion lämnat förslag om att färdigställa det 
offentliga konstverket ”Hyllning till Håstabäcken” genom att anlägga 
blomsteräng i stället för gräsmatta som underlag i cirkulationsplatsen. 


Tekniska nämnden och kultur- och fritidsnämnden har yttrat sig över motionen 
och överlåtit åt kommunstyrelsen att väga samman deras yttrande. 


Av arbetsmiljöskäl vill inte tekniska förvaltningen anlägga en äng i rondellen. 
Förvaltningen har ambitionen att minimera arbetsmoment som ska utföras i 
trafikfarliga miljöer och denna rondell är starkt trafikerad. En äng har svårt att 
etablera sig på rätt sätt och i inledningsskedet är en sådan äng mer 
arbetskrävande än en vanlig grönyta. Att slå en äng kräver också manuellt 
arbete i större grad än att klippa en grönyta maskinellt.  


Kultur- och fritidsförvaltningen är av den uppfattningen att konstnärens vision 
inte uppfyllts, men saknar dokumentation som kan stärka detta. Konstnären, 
Diana Anderssons, vision representerar verket den vilda bäcken som inte låter 
sig tämjas av kulvert och den tunga vägbeläggningen. Bäcken bryter sina bojor 
och kastar sig högt upp. Idén om den vilda naturen kontrasterar med den 
prydligt klippta gräsmattan.  


Beslutsgång 
Ulrica Högbergh (V) yrkar att motionen återremitteras till Vänsterpartiet. 


Caroline Schmidt (C) yrkar bifall till Ulrica Högberghs återremissyrkande. 


Ordföranden framställer proposition om bifall eller ej till Ulrica Högberghs 
återremissyrkande, och finner att kommunstyrelsen bifaller detta.  


Beslutsunderlag 
Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 14 
Tjänsteutlåtande 
Kultur- och fritidsnämnden 2022-12-19 § 101 
Tjänsteutlåtande kultur- och fritidsförvaltningen 
Tekniska nämnden 2022-05-02 § 47 
Motion 


Beslutet skickas till Vänsterpartiet 
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§ 15 Dnr 2019-000266 - 500 


Yttrande med samlade ståndpunkter över 


lokaliseringsutredning, järnvägsplan Ostkustbanan 


Enånger-Idenor-Stegskogen   


Kommunstyrelsen beslutar 


att anta upprättat förslag till yttrande med samlade ståndpunkter över 
Trafikverkets lokaliseringsutredning.  


Reservationer 


Emot beslutet och till förmån för eget förslag reserverar sig Peter Åkerström 
(KD), (se bilaga 2) 


Emot beslutet och till förmån för eget förslag reserverar sig Peter Asp Vilén 
(SD) och Albin Yxell (SD), (se bilaga 2).  


Sammanfattning 


Trafikverket har upprättat ett förslag till järnvägsplan som innehåller 
lokaliseringsalternativ och miljökonsekvensbeskrivning för Ostkustbanan 
(OKB), delen Enånger-Idenor-Stegskogen genom Hudiksvalls kommun. 
Förslaget har varit utställt på samråd fram till och med den 18 mars 2022 och 
Hudiksvalls kommun lämnade då ett samrådsyttrande daterat 2022-03-08. 
Kommunens samrådsyttrande innehöll en omfattande kritik och synpunkter på 
frågor som skulle behöva utredas vidare samt förslag och bedömningar som 
skulle behöva bearbetas.  


Trafikverkets handlingar har nu kompletterats med en uppdaterad 
samrådsredogörelse samt två bilagor. Dels en översiktlig tillgänglighetsanalys 
avseende stationsläge för OKB i Iggesund (med hänsyn till länsstyrelsens 
synpunkter), dels en riskanalys för Hallstaåsen (med hänsyn till SGU:s 
synpunkter). De omkring 300 skriftliga yttranden som inkommit under 
samrådet 2022 har av Trafikverket inte bedömts innehålla några synpunkter 
som medför behov av justering av själva lokaliseringsutredningen. Trafikverket 
vill nu få in kommunens sammanvägda ståndpunkter över val av lokalisering. 
Yttrandet ska ges in senast den 10 februari 2022. 


Hudiksvalls kommun har i fortsatt samarbete med en konsult tagit fram ett 
förslag till kommunens samlade ståndpunkter, som ska ses som ett komplement 
till yttrandet i mars 2022. Av yttrandet framkommer att kommunen förordar 
alternativ Mitt för delen genom Hudiksvall och norrut. I det fortsatta arbetet 
med är det angeläget att stationsläget förskjuts så nära stadens centrum och 
sjukhuset som möjligt samt att brokonstruktionen vid Lillfjärden utformas med 
största möjliga hänsyn till stadsmiljö och landskapsbild. 
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För delen Enånger – Idenor, dvs passagen vid Iggesund, vill kommunen 
uttrycka en stor oro. De föreslagna alternativen i samrådshandlingen är bägge 
otillfredsställande utifrån kommunens perspektiv. Passagen på bro genom i 
stort sett hela Iggesund i ett östligt alternativ medför mycket stora negativa 
konsekvenser på landskapsbild och för tätorten i övrigt. Alternativet med bro 
har dessutom förkastats av flera intressenter. Alternativ väst som innebär att 
järnvägen flyttas ut från kommunens näst största tätort med stationsläge i 
nollalternativet och där en stor exportindustri är belägen måste grundas på ett 
gott underlag där alla alternativ är tillräckligt väl belysta. Till detta kommer att 
bägge alternativen innebär en fördyring av möjligheten att nyttja industrispåret 
där framtida ansvar för drift och underhåll är mycket oklar. För delen Enånger 
– Idenor vill kommunen att Trafikverket tar fasta på kommunens önskemål om 
fördjupad utredning innan val av alternativ kan ske.    


Beslutsgång 


Peter Åkerström (KD) yrkar på stationsläge väst i Hudiksvall.  


Albin Yxell (SD) och Peter Asp Vilén (SD) yrkar att det västliga alternativet för 
Ostkustbanan är det bäst alternativet i både Hudiksvall & Iggesund.  


Adam Rydstedt (M), Jan-Erik Jonsson (C), Annika Huber (S), Ulrica Högbergh 
(V) och Henrik Berglund Persson (S) yrkar bifall till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag. 


Ordföranden framställer först proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag eller till Peter Åkerströms, Albin Yxells och Peter 
Asp Viléns förslag gällande järnvägsdragningen genom Hudiksvall, och finner 
att kommunstyrelsen bifaller plan- och utvecklingsutskottets förslag. 


Ordföranden framställer därefter proposition om bifall antingen till plan- och 
utvecklingsutskottets förslag eller till Albin Yxells och Peter Asp Viléns förslag 
gällande järnvägsdragningen genom Iggesund, och finner att kommunstyrelsen 
bifaller plan- och utvecklingsutskottets förslag.  


Beslutsunderlag 


Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-26 § 7 


Tjänsteutlåtande 


Yttrande 


Plan- och utvecklingsutskottet 2023-01-12 § 1 


Missiv 


Samrådsredogörelse 


Bilaga 1 och 2     
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Beslutet skickas till 


Planeringschefen 


Trafikverket 
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§ 16 Dnr 2016-000147 - 000 


Information från Hälsingerådet, Sundsvallsregionen 


och aktuell övrig information  


Sammanfattning 


Övrig information 


Kommundirektör Bengt Friberg informerar om frågeställningar som 
Konkurrensverket lämnat in efter en anmälan. Frågeställningarna berör 
upphandlingen kring äldreboendet Skyttegillet. Svar från kommunen kommer 
snart att skickas in. 


Sundsvallsregionen 


Ordförande Mikael Löthstam rapporterade att följande frågor diskuterades vid 
senaste mötet med Sundsvallsregionen: 


- presentation av nya förtroendevalda och tjänstemän 


- läget i de medverkande kommunerna 


- behovet av kompetens 


- verksamhetsplan 


- etableringar i regionen 


- hur regionen marknadsförs 


- projekt Business arena i Umeå 


- Infrastrukturen 


Hälsingerådet 


Ordförande Mikael Löthstam rapporterade att följande frågor var aktuella vid 
senaste mötet med Hälsingerådet: 


- presentation av Hälsingerådets verksamhet och nya ledamöter 


- stadgar för kommunsamverkan 


- planerad lokalisering av beredskapsflygplats i Söderhamn, vilket Hälsingerådet 
står bakom 


- verksamhetsplan 


- IT-samverkan 


- kompetensförsörjning 


- utökad arbetsmarknadsregion 
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Ostkustbanan AB 


Ordförande Mikael Löthstam redogör för det senaste styrelsemötet och det 
påverkansarbete som görs för en snabb utbyggnad av ostkustbanan. Bland 
annat deltar styrelsens ledamöter på partiernas olika kongresser, partidagar och 
dylikt, uppvaktningar i riksdagen samt inom ramen för olika samarbeten som till 
exempel ”Den Botniska korridoren”.  
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§ 17 Dnr 2022-000557 - 006 


Meddelanden till kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar 


att meddelandena läggs till handlingarna.  


Sammanfattning 


1. Protokoll samordningsförbund Gävleborg 2022-11-25 och 2023-01-13 


2. Arbetsmarknadsläget november och december 2022. 


3 Länsstyrelsens Förordnande som vigselförrättare. Joel Nordqvist, Bengt 
Friberg, Charliene Kiffer Goude och Caroline Schmidt. Dnr 2022-729 112  


4. Länsstyrelsens beslut om att återkalla förordnanden som vigselförrättare. 
Lennart Borgsten och Daniel Pettersson. Dnr 2022-727 112 och 2022-728 112 


5. Länsstyrelsen beslut om att avslå ansökan om förordnande att bli 
vigselförrättare. Dnr 2022-729 112 


6. Skrivelse från kommunrevisionen angående tidsplan för delår och år. 


7. Skrivelse från PRO om likasinnade hyreskostnader för lokaler. Dnr 2023-065 
37  
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§ 18 Dnr 2022-000556 - 006 


Delegationsbeslut kommunstyrelsen 


Kommunstyrelsen beslutar 


att godkänna redovisningen av fattat delegationsbeslut.  


Sammanfattning 


1. Beslut om delvist avslag på begäran om utlämnande av allmän handling. Dnr 
2022-703 


2. Yttrande till länsstyrelsen ang borgerliga vigselförrättare 1-5. 


3, Beslut om delvis avslag på utlämnande av allmän handling.  
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§ 19 Dnr 2023-000042 - 023 


Anställning av ny kommundirektör 


Kommunstyrelsen beslutar 


att anställa Lena Högback som kommundirektör samt                                                      
att tillträde sker enligt överenskommelse den 11 april 2023.  


Sammanfattning 


Bakgrunden till rekryteringen är att nuvarande kommundirektör går i pension 
sista Mars. I rekryteringsprocessen har kommunstyrelsens arbetsutskott samt 
personalchef varit rekryteringsgrupp för arbetsgivaren. De fackliga 
organisationerna har via sina företrädare deltagit i rekryteringsarbetet. 
Rekryteringsgruppens förslag är att erbjuda tjänsten som kommundirektör till 
Lena Högback. Parterna har varit eniga i förslaget att erbjuda Lena Högback 
tjänsten som Kommundirektör.  


Beslutsunderlag 


Beslutsunderlag 


Beslutet skickas till 


Lena Högback 


Personalenheten 


Ekonomienheten 


Samtliga nämnder och förvaltningar 


Samtliga bolag 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 







 


 


Bilaga 1 


 


Gällande § 13 Remiss - Översyn av riksintresse 


naturvård Hudiksvallskusten och Enångersån 
 


Ulrica Högbergh (V) avger följande protokollsanteckning: 


"Vänsterpartiet avstår från att delta i beslutet kring remissyttrande riksintresse för 
naturvård, med anledning av att vi anser att det inte behöver finnas en motsättning 
mellan riksintresse för naturvård och utvecklingsarbete i en kommun, vilket antyds i 
remissvaret.  


Syftet med riksintresse för naturvård är till för att skydda mot åtgärder som påtagligt 
kan skada särskilt viktig naturmiljö (t ex sällsynta och hotade naturtyper, opåverkade 
områden, rik flora och fauna) vid exploatering. Vänsterpartiet menar att kommunen 
och staten i detta inte borde ha skilda uppfattningar, eftersom skydd av särskilt viktig 
naturmiljö är i allas vårt intresse." 
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Bilaga 2  


 


Gällande § 15 Yttrande med samlade 


ståndpunkter över lokaliseringsutredning, 


järnvägsplan Ostkustbanan Enånger-Idenor-


Stegskogen   
 


Reservation från Peter Åkerström (KD): 


"Kristdemokraterna i Hudiksvall står bakom yttrandet från Hudiksvalls kommun 
förutom när det gäller val av stationsläge.  


När det gäller Iggesund ställer vi oss helt bakom kommunens yttrande om fortsatt 
utredning och tankarna om anslutning i nivå med nuvarande stationsläge. Det är 
viktigt att industrins synpunkter vägs in i det samlade beslutet. 


När det gäller Hudiksvall förordar vi däremot ett västligt stationsläge. Vi känner oro 
för att de centrala lägena på längre sikt negativt påverkar livsmiljön i staden mer än 
vad ett västligt läge är negativt för pendlare och fjärresenärer. En avgörande faktor är 
den förväntade ökningen av godstrafik på ostkustbanan.  


Därför yrkar vi på stationsläge väst i Hudiksvall" 


 


Reservation från Albin Yxell (SD) och Peter Asp Vilén (SD): 


"Sverigedemokraterna i Hudiksvall anser att det västliga alternativet för 
Ostkustbanan är det bäst alternativet i både Hudiksvall & Iggesund. Det finns flera 
aspekter som har varit påverkande i detta beslut som säkerhets perspektivet för 
invånarna vid en urspårning. 


Bevarandet av nuvarande byggnation anser vi även är en väldigt viktig aspekt som 
t.ex Kapellet i Iggesund eller Glysisvallen i Hudiksvall. Vi anser att bevarandet av 
staden och dess kultur rika byggnader. Det västliga alternativet ligger nära nuvarande 
stadskärna men har även tillräckligt mycket yta för att kunna etablera en ny 
utveckling för en framtida stadskärna med fler parkeringsplatser och 
pendlingsmöjligheter från både landsbygden men även stadskärnan." 
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